
News article at the website of the State Key Laboratory of Water Resources and 

Hydropower Engineering from the Wuhan University 

 

荷兰鹿特ѩ大学师生一行访问ᡁ院 

添加时间˖2010年 6月 17日 

  近日,应ᡁ院熊立华教授邀请，荷兰鹿特ѩ大学的 Rick Heikoop博士和荷兰 DHV公司 Johan Oost

先生带领 8਽荷兰学生访问ᡁ院，ৼ方在水管理研究领域的先进技术৺学生培养等各方面进行了深

入交流。 

    6月 10日晚 Rick Heikoop博士和 Johan Oost先生应邀参加了水文与水资源系 2010届毕业班的

师生联谊晚会，通过联谊会ৼ方师生加深了认识和了解。6月 11日к午，Rick Heikoop博士和

Johan Oost先生在水资源与水电工程国家重点实验室Ѫᡁ院师生分别作了关于气候变化৺荷兰鹿

特ѩ关于水管理方面的先进技术报告˗ᡁ院田申਼学和荷兰队৻一起展示了荣获级别最高的专家奖

的世博项目。  

   

           Rick Heikoop博士作报告                          Johan Oost先生作报告          

    Rick Heikoop博士长期从事于气候变化对水资源的影响研究和水管理方面的研究工作。Johan 

Oost先生曾于 2004年在ᡁ学院进行交流学习，并在ᡁ院郭生练教授和熊立华教授指导л完ᡀ了他

的学士论文。 

  ↔次荷兰师生对ᡁ们学院的访问进一↕加深了ৼ方的了解，加强了ᡁ们学院对外的影响。 

 

 

 
 

(http://sdsy.whu.edu.cn/sdxy/article.asp?id=1867) 



 

The teachers and students of Rotterdam visiting our college 

17
th
 of June 2010 

 

These days Prof Xiong’s invites Dr. Rick Heikoop of Rotterdam University of Applied Sciences 

and Mr. Johan Oost of DHV B.V. and eight Dutch students to visit our college. We had some 

discussions on the water management and student education. 

 

On the evening of 10th June, Dr. Rick Heikoop and Johan Oost were invited to attend the party 

with the 2010 graduates of Department of Hydrology and Water Resource. During this party, both 

sides gain more understanding. On the morning 11
th
 June, Rick Heikoop and Johan Oost 

respectively gave a lecture on climate change and water management techniques in Rotterdam 

for the students of State Key Laboratory of Water Resource and Hydropower Engineering. The 

student Tian Shen of our college and her Dutch student colleagues showed their top prized world 

Expo project. 

 

Dr. Rick Heikoop was involved with the research on the impact of water resource from climate 

change, as well as the water management. Mr. Johan Oost has ever finished his internship in our 

college in 2004, supervised by Prof. Guo and Prof. Xiong. 

 

This visit can enhance our bilateral understanding.  

 

(English translation by Mr. Wang Caijun, 05/07/10) 

 

 

 

 

 

 
Johan Oost with his former supervisors (during an internship at the Wuhan University in 2004):  
Prof. Guo Shanglian (middle) and Prof. Xiong Lihua.  
 


